

KUKA



Working Group
Additive Manufacturing

KUKA ist ein international tätiger Automatisierungskonzern mit einem Umsatz von rund 3,2 Mrd. EUR und rund 14.200 Mitarbeitern. Als einer der weltweit führenden Anbieter von intelligenten Automatisierungslösungen bietet KUKA den Kunden alles aus einer Hand: Vom Roboter über die Zelle bis hin zur vollautomatisierten Anlage und deren Vernetzung in Märkten wie Automotive, Electronics, General Industry, Consumer Goods, E-Commerce/Retail und Healthcare. Der Hauptsitz des Unternehmens ist Augsburg. (Stand: 31.12.2018)

KUKA is an internationally active automation group with sales of around EUR 3.2 billion and around 14,200 employees. As one of the world's leading suppliers of intelligent automation solutions, KUKA offers its customers everything from a single source: from robots and cells to fully automated systems and their networking in markets such as automotive, electronics, general industry, consumer goods, e-commerce/retail and healthcare. The company's headquarters are in Augsburg. (as of 31.12.2018)